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P R O T O K Ó Ł  NR I/24 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 1400 do 1637 

Sala Konferencyjna nr 115 A 

 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 06 maja 2024 roku  

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia I sesji i powitania radnych oraz gości, sołtysów, kierowników jednostek 

podległych oraz wszystkie osoby przybyłe na sesję dokonał najstarszy wiekiem radny Zbigniew 

Kołodziej poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na 

specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z  

wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Następnie Zbigniew Kołodziej powitał Pana Bartosza Jabłońskiego Burmistrza Dobiegniewa, 

Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika Gminy,  

wszystkich zebranych Radnych, Sołtysów, Dyrektorów i Kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz osoby przybyłe na sesję.  

 

I sesja Rady Miejskiej w Dobiegniewie w kadencji 2024-2029 została zwołana w trybie  

art. 20 ust. 2 i art. 29 a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Gorzowie Wlkp. z dnia 18 kwietnia 2024 roku. 

Zbigniew Kołodziej stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 15 

a zatem przeprowadzone wybory i podejmowane uchwały są prawomocne. 

  

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

2 Barbara  Grzebyk TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 
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3 Jolanta Kadler TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

4 Zbigniew Kołodziej TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

5 Marek Kowalczyk TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

6 Paweł Łysiak TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

7 Anna Makuchowska TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

8 Andrzej Muszyński TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

9 Robert  Treller TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

10 Leszek Wieczór TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

11 Joanna  Wojciechowska TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

12 Anna  Wojtaszek TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

13 Waldemar Wołyniec TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

14 Mirosław  Zawadzki TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

15 Marcin  Zbrzyzny TAK • 06.05.2024 13:51 Obecny 

 

Ad.2. Porządek obrad pierwszej sesji Rady. 

1. Otwarcie inauguracyjne sesji Rady. 

2. Przyjęcie  porządku obrad. 

3. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

4. Złożenie ślubowania przez radnych. 

5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

6. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na Burmistrza. 

7. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.3. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

 

Pani Grażyna Gradowska Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Dobiegniewie 

pogratulowała radnym oraz wręczyła zaświadczenia o wyborze na radnego.  

Ad.4. Złożenie ślubowania przez radnych. 

Następnie  przed przystąpieniem do wykonania mandatu stosownie do art. 23a ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym  radni  Rady Miejskiej wybrani w wyborach w dniu 7 kwietnia 2024 r. 

złożyli ślubowanie.  
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Ślubowanie odbyło się w następujący sposób: 

Radny Senior Zbigniew Kołodziej poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”. 

Następnie Radny Senior Zbigniew Kołodziej wyczytywał kolejno nazwiska radnych  

w porządku alfabetycznym i każdy z wywołanych radnych po powstaniu wypowiadał słowo 

„ślubuję” lub słowo „ślubuję” z dodaniem formuły: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Ślubowanie złożyli następujący radni Rady Miejskiej w Dobiegniewie, wypowiadając formułę: 

− radny Biel Jerzy – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

− radna –  Grzebyk Barbara „Ślubuję”. 

− radna  Kadler Jolanta– „Ślubuję”. 

− radny Kołodziej Zbigniew – „Ślubuję”. 

− radny Kowalczyk Marek – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

− radny Łysiak Paweł  – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

− radna Makuchowska Anna – „Ślubuję”. 

− radny Muszyński Andrzej – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

− radny Treller Robert  – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

− radny Wieczór Leszek – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

− radna  Wojciechowska Joanna  – „Ślubuję”. 

− radna  –  Wojtaszek Anna „Ślubuję”. 

− radny Wołyniec Waldemar  – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

− radny Zawadzki Mirosław – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

− radny Zbrzyzny Marcin  – „Ślubuję”. 

 

Ad.5.  Wybór Przewodniczącego Rady.  

W tej części obrad powołano komisję skrutacyjną.  

Do składu komisji skrutacyjnej zgłoszono następujące osoby:  

- radną Grzebyk Barbarę, radnego Treller Roberta, radnego Biel Jerzego oraz radnego 

Muszyńskiego Andrzeja  – radni wyrazili zgodę.  

Innych kandydatów nie zgłoszono, zatem Radny Senior zarządził głosowanie nad przyjęciem 

zaproponowanego składu Komisji Skrutacyjnej.  
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W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za kandydaturą radnej Grzebyk Barbary było 11 

radnych 4 się wstrzymało od głosu. Za kandydaturą radnego Treller Roberta było 4 radnych 

wstrzymało się 11 radnych . Za kandydaturą radnego Biel Jerzego było 11 radnych wstrzymało 

się 4 radnych. Za kandydaturą radnego Muszyńskiego Andrzeja było 11 radnych wstrzymało 

się 4 radnych. Zbigniew Kołodziej poinformował, że do komisji skrutacyjnej zostali wybrani : 

Barbara Grzebyk, Robert Treller, Jerzy Biel, Andrzej Muszyński. Poprosił komisję skrutacyjną 

o wybranie spośród siebie Przewodniczącego Komisji skrutacyjnej.   

Radny Senior  poprosił o zgłaszanie kandydatów do pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady 

Miejskiej.  

Radny Wieczór Leszek zgłosił kandydaturę radnego Marka Kowalczyka, a zgłoszony kandydat 

wyraził zgodę na kandydowanie.  

Radny Zawadzki Mirosław zgłosił kandydaturę radnego Marcina Zbrzyznego, a zgłoszony 

kandydat wyraził zgodę na kandydowanie.  

Wobec nie zgłoszenia innych kandydatów Radny Senior poinformował o zamknięciu listy 

kandydatów. 

Następnie  Radny  Senior poinformował, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym Rada wybiera ze swojego grona Przewodniczącego bezwzględną większością głosów 

w obecności co najmniej połowy ustawowej składu Rady w głosowaniu tajnym. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła Regulamin przeprowadzenia tajnego 

głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie przy zgłoszeniu 

dwóch  kandydatów. 

Radny Senior  zapytała czy są uwagi lub wnioski do regulaminu.  

Radni nie zgłosili uwag i wniosków formalnych do Regulaminu.  

W tym miejscu sesji Radny Senior ogłosił 10 minutową przerwę w obradach, w czasie której 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. 

 Po wznowieniu obrad obyło się głosowanie tajne na wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej.    

Głosowania odbył się w następujący sposób:  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Barbara Grzebyk wyczytywała wg kolejności 

alfabetycznej nazwiska radnych, następnie radny Andrzej Muszyński członek Komisji 

Skrutacyjnej wręczał karty do głosowania każdemu radnemu indywidualnie, a każdy 

wyczytany radny po wypełnieniu karty do głosowania, umieścił kartę w urnie znajdującej się 

na sali obrad. 
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Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna 

Barbara Grzebyk odczytała protokół z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu tajnym  

w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. Protokół Komisji 

Skrutacyjnej oraz karty do głosowania w wyborach na Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie stanowią załącznik do protokołu. 

Na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie wybrano większością głosów 

radnego Marka Kowalczyka. 

W kolejnej części obrad w głosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła uchwałę  

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją I/1/24 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Dobiegniewie 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 06.05.2024 15:03 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 06.05.2024 15:04 

2 Jolanta Kadler Za 06.05.2024 15:04 

3 Zbigniew Kołodziej Za 06.05.2024 15:04 

4 Marek Kowalczyk Za 06.05.2024 15:04 



6 
 

5 Paweł Łysiak Za 06.05.2024 15:04 

6 Andrzej Muszyński Za 06.05.2024 15:04 

7 Leszek Wieczór Za 06.05.2024 15:04 

8 Waldemar Wołyniec Za 06.05.2024 15:04 

9 Barbara  Grzebyk Za 06.05.2024 15:04 

10 Anna Makuchowska Za 06.05.2024 15:04 

11 Robert  Treller Za 06.05.2024 15:04 

12 Joanna  Wojciechowska Za 06.05.2024 15:04 

13 Anna  Wojtaszek Za 06.05.2024 15:04 

14 Mirosław  Zawadzki Za 06.05.2024 15:04 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 06.05.2024 15:04 

 

Radny Senior pogratulował Przewodniczącemu wyboru, zaprosił do stołu prezydialnego  

i przekazał dalsze prowadzenie sesji. 

Nowo wybrany Przewodniczący Marek Kowalczyk podziękował za wybór na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie to wielki zaszczyt, ale także ogromna 

odpowiedzialność czuwać nad prawidłową pracą Rady Miejskiej. Przewodniczący zachęcał 

Radnych do współpracy nie zamykajmy się w swoich okręgach wyborczych. Zostaliśmy  

wybrani żeby służyć mieszkańcom  tej gminy.      

 

Ad.6. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na Burmistrza. 

 

Pani Grażyna Gradowska Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Dobiegniewie 

wręczyła Burmistrzowi  zaświadczenie o wyborze na radnego oraz życzyła rozwagi oraz 

odwagi w podejmowaniu decyzji samych sukcesów dla dobra mieszkańców i rozwoju gminy 

Dobiegniew.  

 

Ad. 7. Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył punkt obrad – Złożenie 

ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza. 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec Rady 

Miejskiej ślubowania. Przewodniczący Rady Miejskiej odczyta rotę ślubowania, a Pan 
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Burmistrz według swego wyboru wypowie słowa Ślubuję lub zwrot Ślubuję tak mi dopomóż 

Bóg”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał rotę ślubowania o następującej treści: 

 „Obejmując urząd Burmistrza Dobiegniewa, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców Gminy ”.  

Burmistrz Dobiegniewa Pan Bartosz Jabłoński  złożył wobec Rady Miejskiej ślubowanie o 

następującej treści:  

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”.  

Po złożeniu ślubowania Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował i pogratulował Panu 

Burmistrzowi i ogłosił, że Pan Burmistrz Bartosz Jabłoński  złożył ślubowanie objął obowiązki 

i urząd Burmistrza Dobiegniewa. 

Bartosz Jabłoński – Burmistrz Dobiegniewa pogratulował Radnym.  

Pełne Burmistrza Dobiegniewa zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji i dostępne jest 

na stronie internetowej:  https://radni.tv/transmisja/?id=4532 ( 1:07:54) 

 

Ad.8. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że wpłynęły trzy wnioski złożone na 

ręce Zbigniewa Kołodzieja Przewodniczącego Seniora jeden wniosek dotyczy założenia Klubu 

Radnych Marek Kowalczyk poinformował, że brakuje Przewodniczącego Klubu należy 

wskazać zgodnie ze statutem , tak jest uchwała dziękuję bardzo. Teraz drugie pytanie Klub 

Radnych Ziemi Dobiegniewskiej złożył inicjatywę uchwałodawczą w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości druga uchwała inicjatywa 

uchwałodawcza grupy Radnych w sprawie statutu gminy Dobiegniew. Przewodniczący RM  

zapytał czy wprowadzić te uchwały do porządku obrad bo zmiana statutu łączy się z 

powołaniem komisji statutowej. Według kompetencji zostaną one przekazane na ręce Pan 

Burmistrza w celu omówieniu na najbliższych komisjach.     

 Przewodniczący RM przedstawił wprowadzenie punktów do porządku obrad. 

10.Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 

Dobiegniewie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

https://radni.tv/transmisja/?id=4532
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13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Dobiegniewie.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobiegniewa.  

 

Ad.9. Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za wprowadzeniem porządku obrad za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Ad.10. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Kowalczyk poinformował, ze mamy wybraną komisję 

skrutacyjna czy Komisji Bcz chciała pracować w tym samym składzie?  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Kowalczyk otworzył kolejny punkt sesji  

 i poprosił o zgłaszanie kandydatów do pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Kowalczyk - zgłosił kandydaturę radnego Leszka 

Wieczór, radny wyraził zgodę. 

- radny Marcin Zbrzyzny zgłosił kandydaturę radnego Mirosława Zawadzkiego, radny wyraził 

zgodę. 

 Nie zgłoszenia innych kandydatur, Przewodniczący zarządził zamknięcie listy kandydatów.  

Pani Barbara Grzebyk  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała  Regulamin 

przeprowadzenia tajnego głosowania w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie – zwrócił uwagę, że w pierwszym 

głosowaniu na Przewodniczącego Rady ostemplowane karty to nie był błąd zgodnie ze 

Statutem § 58 punkt 2 w głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą ponumerowanych kart 

ostemplowanych pieczęcią Rady. To nie był błąd wystarczyło zamieszać kartami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-cio minutową przerwę w obradach, w czasie której 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania.  

Rada przeprowadziła głosowanie tajne na wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Akt 

głosowania odbył się w następujący sposób:  
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- Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Barbara Grzebyk wyczytywała nazwiska 

radnych, następnie radny Andrzej Muszyński członek Komisji Skrutacyjnej wręczał karty do 

głosowania każdemu radnemu indywidualnie, a każdy wyczytany radny po wypełnieniu karty 

do głosowania, umieścił kartę w urnie znajdującej się na sali obrad. 

Po akcie głosowania nastąpiła 5-cio minutowa przerwa w obradach, w czasie której Komisja 

Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania.  

Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna 

Barbara Grzebyk odczytała protokół z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu tajnym  

w wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. Protokół Komisji 

Skrutacyjnej oraz karty do głosowania w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Dobiegniewie stanowią załącznik do protokołu. 

Na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej bezwzględną większością głosów wybrany 

został radny Leszek Wieczór.  

W kolejnej części obrad w głosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła uchwałę  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu 

 

 Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie. 
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Dobiegniewie. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 06.05.2024 16:08 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 06.05.2024 16:09 
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2 Jolanta Kadler Za 06.05.2024 16:09 

3 Zbigniew Kołodziej Za 06.05.2024 16:09 

4 Marek Kowalczyk Za 06.05.2024 16:09 

5 Paweł Łysiak Za 06.05.2024 16:09 

6 Andrzej Muszyński Za 06.05.2024 16:09 

7 Leszek Wieczór Za 06.05.2024 16:09 

8 Waldemar Wołyniec Za 06.05.2024 16:09 

9 Barbara  Grzebyk Za 06.05.2024 16:09 

10 Anna Makuchowska Za 06.05.2024 16:09 

11 Robert  Treller Za 06.05.2024 16:09 

12 Joanna  Wojciechowska Za 06.05.2024 16:09 

13 Anna  Wojtaszek Za 06.05.2024 16:09 

14 Mirosław  Zawadzki Za 06.05.2024 16:09 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 06.05.2024 16:09 

 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszek Wieczór podziękował za wszystkim radnym 

którzy oddali głos.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Kowalczyk otworzył kolejny punkt 11 sesji  

 i poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM - Zgodnie z §75 ust. 2 Statutu Gminy Dobiegniew 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wybierany jest uchwałą Rady, podejmowaną zwykłą 

większością głosów w obecności, co najmniej połowy składu Rady.  

Proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

- radny Leszek wieczór zgłosił kandydaturę radnej Anny Makuchowskiej – radna wyraziła 

zgodę 

-radny Robert Treller zgłosił kandydaturę radnego Marcina Zbrzyznego – radny wyraził 

zgodę 

Innych kandydatów nie zgłoszono, zatem Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM 

zamknął listę.  

Przewodniczący Rady Marek Kowalczyk poinformował, że mamy dwóch kandydatów i w 

zawiązku z tym musimy przeprowadził głosowanie przez podniesienie ręki   
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Kto z Pań/Panów radnych jest za kandydaturą Pani Anny Makuchowskiej na Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Za kandydaturą radnej Anny Makuchowskiej  głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 4 radnych. 

Kto z Pań/Panów radnych jest za kandydaturą Pan Marcina Zbrzyznego na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

Za kandydaturą radnego Marcina Zbrzyznego   głosowało 4 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 11 radnych. 

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM - ogłaszam, że Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej 

została wybrana Pani Anna Makuchowska.  

Wyniki głosowania  stanowią załącznik  do niniejszego protokołu.  

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 
Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 06.05.2024 16:12 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 4 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 06.05.2024 16:12 

2 Jolanta Kadler Za 06.05.2024 16:12 

3 Zbigniew Kołodziej Za 06.05.2024 16:13 

4 Marek Kowalczyk Za 06.05.2024 16:13 

5 Paweł Łysiak Za 06.05.2024 16:13 

6 Andrzej Muszyński Za 06.05.2024 16:13 
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7 Leszek Wieczór Za 06.05.2024 16:13 

8 Waldemar Wołyniec Wstrzymał się 06.05.2024 16:12 

9 Barbara  Grzebyk Za 06.05.2024 16:13 

10 Anna Makuchowska Za 06.05.2024 16:13 

11 Robert  Treller Wstrzymał się 06.05.2024 16:13 

12 Joanna  Wojciechowska Za 06.05.2024 16:13 

13 Anna  Wojtaszek Za 06.05.2024 16:13 

14 Mirosław  Zawadzki Wstrzymał się 06.05.2024 16:12 

15 Marcin  Zbrzyzny Wstrzymał się 06.05.2024 16:12 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Kowalczyk przypomniał, że Komisja składa się z 

Przewodniczącego, Zastępcy Przewodniczącego i maksymalnie trzech  członków komisji.  

Zgłoszeni kandydaci to: radny Jerzy Biel, radna Anna Wojtaszek, radny Marcin Zbrzyzny,. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej.   

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 06.05.2024 16:14 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 06.05.2024 16:15 

2 Jolanta Kadler Za 06.05.2024 16:15 

3 Zbigniew Kołodziej Za 06.05.2024 16:15 

4 Marek Kowalczyk Za 06.05.2024 16:15 

5 Paweł Łysiak Za 06.05.2024 16:15 
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6 Andrzej Muszyński Za 06.05.2024 16:15 

7 Leszek Wieczór Za 06.05.2024 16:15 

8 Waldemar Wołyniec Za 06.05.2024 16:15 

9 Barbara  Grzebyk Za 06.05.2024 16:15 

10 Anna Makuchowska Za 06.05.2024 16:15 

11 Robert  Treller Za 06.05.2024 16:15 

12 Joanna  Wojciechowska Za 06.05.2024 16:15 

13 Anna  Wojtaszek Za 06.05.2024 16:15 

14 Mirosław  Zawadzki Za 06.05.2024 16:15 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 06.05.2024 16:15 

 

Przewodniczący RM poinformował, że komisja ze swego grona wybiera Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskie Marek Kowalczyk prosił o zgłoszenie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

- radny Leszek Wieczór zgłosił radnego Pawła Łysiaka, radny wyraziła zgodę 

-radny  Marcin Zbrzyzny zgasił radnego Roberta Treller, radny wyraziła zgodę 

Innych kandydatów nie zgłoszono, zatem Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM 

zamknął listę. 

Przewodniczący Rady Marek Kowalczyk poinformował, że mamy dwóch kandydatów i w 

zawiązku z tym musimy przeprowadził głosowanie przez podniesienie ręki   

Kto z Pań/Panów radnych jest za kandydaturą Pana Pawła Łysiak na Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Za kandydaturą radnego Pawła Łysiak  głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 4 radnych. 

Za kandydaturą radnego Roberta Trella   głosowało 4 radnych, przeciw 2 radnych, 

wstrzymało się 9 radnych. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji. 



14 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 06.05.2024 16:18 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 06.05.2024 16:18 

2 Jolanta Kadler Za 06.05.2024 16:18 

3 Zbigniew Kołodziej Za 06.05.2024 16:18 

4 Marek Kowalczyk Za 06.05.2024 16:18 

5 Paweł Łysiak Za 06.05.2024 16:18 

6 Andrzej Muszyński Za 06.05.2024 16:18 

7 Leszek Wieczór Za 06.05.2024 16:18 

8 Waldemar Wołyniec Za 06.05.2024 16:18 

9 Barbara  Grzebyk Za 06.05.2024 16:18 

10 Anna Makuchowska Za 06.05.2024 16:18 

11 Robert  Treller Za 06.05.2024 16:18 

12 Joanna  Wojciechowska Za 06.05.2024 16:18 

13 Anna  Wojtaszek Za 06.05.2024 16:18 

14 Mirosław  Zawadzki Za 06.05.2024 16:18 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 06.05.2024 16:18 

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM - ogłaszam, że Przewodniczącym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji  została wybrany  Pan Paweł Łysiak.  

Wyniki głosowania  stanowią załącznik  do niniejszego protokołu.  

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji. 
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Przewodniczący Rady Marek Kowalczyk prosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji. 

Zgłoszeni kandydaci to: radny Robert Treller, radna Anna Wojtaszek, radna Anna 

Makuchowska, radny Andrzej Muszyński, radny Jerzy Biel 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 06.05.2024 16:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 06.05.2024 16:20 

2 Jolanta Kadler Za 06.05.2024 16:20 

3 Zbigniew Kołodziej Za 06.05.2024 16:20 

4 Marek Kowalczyk Za 06.05.2024 16:20 

5 Paweł Łysiak Za 06.05.2024 16:20 

6 Andrzej Muszyński Za 06.05.2024 16:20 

7 Leszek Wieczór Za 06.05.2024 16:20 

8 Waldemar Wołyniec Za 06.05.2024 16:20 

9 Barbara  Grzebyk Za 06.05.2024 16:20 

10 Anna Makuchowska Za 06.05.2024 16:20 

11 Robert  Treller Za 06.05.2024 16:20 

12 Joanna  Wojciechowska Za 06.05.2024 16:20 

13 Anna  Wojtaszek Za 06.05.2024 16:20 

14 Mirosław  Zawadzki Za 06.05.2024 16:20 
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15 Marcin  Zbrzyzny Za 06.05.2024 16:20 

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Dobiegniewie.  

Przewodniczący Rady Marek Kowalczyk – poinformował, że zgodnie z  §16 ust. 1 Statutu 

Gminy Dobiegniew powołuje się skład osobowy komisji.  

Proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Finansowo – Gospodarczej 

Zgłoszeni kandydaci to: radna Joanna Wojciechowska, radny Zbigniew Kołodziej, radny 

Andrzej  Muszyński, radny Waldemar Wołyniec, radny Mirosław Zawadzki.  

Następnie Przewodniczący Rady Marek Kowalczyk prosił o zgłaszanie kandydatów do 

Komisji Społeczno – Oświatowej  

Zgłoszeni kandydaci to: radna Jolanta Kadler, radna Barbara Grzebyk,  radny Paweł Łysiak, 

radny Robert Treller. 

Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że każda Komisja spośród członków 

wybiera Przewodniczącego i Zastępcę. Przewodniczący RM zapytał czy potrzebujecie czasu 

aby się ukonstytuować?  Komisja Społeczno-Oświatowa Przewodnicząca Jolanta Kadler, 

Zastępca Barbara Grzebyk. Komisja Finansowo-Gospodarcza . Przewodniczący ogłosił 5 

minut przerwy na ukonstytuowanie.  Komisja Finansowo-Gospodarcza Przewodnicząca 

Joanna Wojciechowska, Zastępca Mirosław Zawadzki.    

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 06.05.2024 16:28 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
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1 Jerzy Biel Za 06.05.2024 16:28 

2 Jolanta Kadler Za 06.05.2024 16:28 

3 Zbigniew Kołodziej Za 06.05.2024 16:28 

4 Marek Kowalczyk Za 06.05.2024 16:28 

5 Paweł Łysiak Za 06.05.2024 16:28 

6 Andrzej Muszyński Za 06.05.2024 16:28 

7 Leszek Wieczór Za 06.05.2024 16:28 

8 Waldemar Wołyniec Za 06.05.2024 16:28 

9 Barbara  Grzebyk Za 06.05.2024 16:28 

10 Anna Makuchowska Za 06.05.2024 16:28 

11 Robert  Treller Za 06.05.2024 16:28 

12 Joanna  Wojciechowska Za 06.05.2024 16:28 

13 Anna  Wojtaszek Za 06.05.2024 16:28 

14 Mirosław  Zawadzki Za 06.05.2024 16:28 

15 Marcin  Zbrzyzny Za 06.05.2024 16:28 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Dobiegniewa.  

Przewodniczący Rady Marek Kowalczyk – poinformował, że zgodnie z  art. 18 ust. 2 pkt. 2 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ustalenie wynagrodzenia dla Burmistrza  

jest wyłączną kompetencją Wysokiej Rady.  

Marcin Zbrzyzny – radny zapytał kto jest wnioskodawcą tej uchwały? 

Przewodniczący RM Marek Kowalczyk poinformował, że zgłoszenie jest obowiązkiem jest 

zgłoszenie przez Przewodniczącego RM.  

Marcin Zbrzyzny – radny zapytał czy ustępująca Pani Burmistrz też miała takie 

wynagrodzenie? 

Przewodniczący RM Marek Kowalczyk poinformował, że miała zdecydowanie więcej. 

Marcin Zbrzyzny – radny zapytał na jakiej podstawie zostało wyznaczone wynagrodzenie 

Burmistrza? 

Przewodniczący RM Marek Kowalczyk poinformował, że są odpowiednie widełki, które 

regulują to wszystko.  
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Marcin Zbrzyzny – radny poinformował, że zgodnie z ustawą wynagrodzenie pracy zależy od 

świadczonej pracy przez danego pracownika. 

Przewodniczący RM Marek Kowalczyk poinformował, że oczywiście. 

Marcin Zbrzyzny – radny zapytał jak Państwo oceniają pracę Burmistrza, który dzisiaj 

obejmuje dopiero tą funkcję? 

Przewodniczący RM Marek Kowalczyk poinformował, że nie ma podstawy żeby ocenić jakość 

pracy obecnego Burmistrza.  

Marcin Zbrzyzny – radny zapytał czy poprzednia uchwała regulująca wynagrodzenie 

Burmistrza  poprzedniej kadencji była podjęta na początku? 

Przewodniczący RM Marek Kowalczyk poinformował, że w trakcie kadencji została zmieniona 

w październiku 2021 roku. Jeżeli ktoś zaczyna pracę nie startuje z najwyższego pułapu. Do 

tematu możemy wrócić w każdej chwili. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Dobiegniewa.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 06.05.2024 16:33 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 4 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 06.05.2024 16:34 

2 Jolanta Kadler Za 06.05.2024 16:34 

3 Zbigniew Kołodziej Za 06.05.2024 16:34 

4 Marek Kowalczyk Za 06.05.2024 16:34 

5 Paweł Łysiak Za 06.05.2024 16:34 

6 Andrzej Muszyński Za 06.05.2024 16:34 
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7 Leszek Wieczór Za 06.05.2024 16:34 

8 Waldemar Wołyniec Przeciw 06.05.2024 16:34 

9 Barbara  Grzebyk Za 06.05.2024 16:34 

10 Anna Makuchowska Za 06.05.2024 16:34 

11 Robert  Treller Przeciw 06.05.2024 16:34 

12 Joanna  Wojciechowska Za 06.05.2024 16:34 

13 Anna  Wojtaszek Za 06.05.2024 16:34 

14 Mirosław  Zawadzki Przeciw 06.05.2024 16:33 

15 Marcin  Zbrzyzny Przeciw 06.05.2024 16:33 

 

 

Ad.17. Komunikaty. 

Przewodniczący RM Marek Kowalczyk poinformował, że zgodnie z art. 24 h ust. 4 ustawy o 

samorządzie gminnym Radni składają pierwsze oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni 

od złożenia ślubowania. Państwo Radni proszenie są o pozostanie po sesji.  

Paweł Łysiak zapytał odnośnie oświadczeń majątkowych czy to ma być na 31 grudzień 2024 

czy na jaki dzień to oświadczenie majątkowe?  

Przewodniczący RM Marek Kowalczyk poinformował, że od 1 stycznia do dnia złożenia 

oświadczenia bez pita. Wszyscy mają obowiązek złożenia pierwszego oświadczenia 

majątkowego.  

 

Ad.18. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął I sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 


